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Protokoll fört vid styrelsesammanträde den6 oktober 2021  i 
Nytorgsträffen 

 
 

Närvarande: ElsemarieBjellqvist ordförande 
KerstinTovesson studieorganisatör, vice ordförande 
Maj Lovén kassör 
Kristina Kastner Selanderersättare, 
medlemsansvarigTommyWidell
 webbansvarig,adjungerad 
LarsStockstad ledamotfriskvård 
Annika Thiam Sekreterare 
Anne Sandquist Ersättare 
Lars Rawet Ersättare 
Lotta Häll Ersättare 

 
 
Förhinder: Haldo Andersson 
        Marie Abou Touma Ersättare 
 
 
§ 1 Öppnande 
Ordförandeöppnademötetochhälsadeallavälkomna. Elsemarie informerade från en konferens 
med Riksstyrelsen, Distriktsordförandena och Coronagruppen där bla. Ardalan Shekarabi 
deltagit. Konstaterar att kunskapen om pensionssystemet är låg. En utbildning planeras. 
Eventuellt är förändringar i premiepensionen förestående. Tre av fyra borgerliga partier säger 
nej till trygghetspension. 
Riksorganisationen samlar in motioner till kongressen. Folkhälsomyndigheten deltog på 
konferensen. Riksstyrelsen beslutar om hur ovaccinerade ska hanteras. Socialstyrelsen och 
SKR behandlar frågan. 
 
§ 2Godkännande avdagordning 
Dagordningengodkändes. 

 
§3Protokollfrånföregåendestyrelsemöte 
Protokollet som utsänts till styrelsen godkändes. 
 
§ 4 Ekonomirapport inkl kontanthanteringen och ansökan om föreningsbidraget hos 
stadsdelsförvaltningen 
Inget nytt registrerat angående ekonomin. 
Ansökan lika föregående år insänd till stadsdelsförvaltningen. 
Angående kontanthanteringen beslöts att vi i första hand ska försöka ordna ekonomiska 
transaktioner via plusgiro och swish. Kerstin Tovesson erbjöd sig att ta emot kontanter från de 
medlemmar som absolut måste använda kontanter. Kerstin redovisar sedan till Maj Lovén. Vi 
utvärderar detta efter nästa medlemsmöte. 

 
§5 Medlemsrapport  
PRO Katarina har i dagsläget 503 medlemmar. Fem nya har anslutit sig och en har lämnat 
föreningen. Ca 15 medlemmar har ännu inte betalat medlemsavgiften. 
 

  § 6 Medlemsvärvning och medlemsvård inom föreningen enligt beslut förra 
styrelsemötet 
Se rapport insänd till föregående mötesprotokoll. Vid eventuellt nytryck av 



medlemsvärvningsfoldern ska begäran om uppgift av personnummer införas. 
Vi ska försöka få lägga ut foldrarna på Katarinas vårdcentraler, för detta ansvarar: 
Ringens VC – Kristina 
Rosenlunds VC – Maj 
Åsö VC – Elsemarie 
 
Årlig enkätundersökning till medlemmarna angående vilka önskemål om aktiviteter m.m. man 
önskar sig ska genomföras. Fr.o.m. dagens möte ska nya medlemmar vid första telefonkontakt 
informeras om första nästkommande medlemsmöte och gratislunchen. 
 
§ 7 Idébank förslag 
Kerstin föreslår bridge och Schack. Bridgen kan eventuellt ledas av Ingalill Franzén. Intresset 
för schack och ledare till den undersöks. 
Till boulen kan vi skaffa en skylt som presenterar oss och som eventuellt kan locka nya 
medlemmar. 
Maj beställer namnbrickor till styrelsen. 
 
§8Lokaler under hösten 
Nu klart att vi kan ha verksamhet på Havregatan igen.  
Där kommer nu månadsmöte hållas den 14 oktober och pubafton den 21 oktober. 
Styrelsemöten och middagar kommer att hållas på Nytorgsträffen. På styrelsemötet i november ska 
beslut tas om budget och verksamhetsplan. Kerstin undersöker om Gun Gustavsson kan vara 
mötesordförande. 
 
§9Verksamheten under hösten 

a) 11 november, medlemsenkäten. Anne och Lotta förbereder. Till Luciamötet – be kören 
om förslag till bordsvisor. Ta fram arbetsbeskrivning för festkommittén. 

b) Anne och Haldo ordnar med underhållning till Pubaftonen. 
c) Aktivitetsmiddagen den 26 oktober. Styrelsen, revisorer, valberedning, cirkelledare och 

festkommittén deltar. Avgående ur styrelse och festkommitté avtackas. 
d) Möte för nya medlemmar 17 november. De som anslutits från november 2019 inbjudes. 
e) Mellandagslunch föreslås hållas på Nytorgsträffen den 29 december ca 12:00-15:00. 

PRO Katarina står för lunchen till vilken de pensionärer som normalt äter lunch på 
Nytorgsträffen inbjudes. Vi frågar PRO Sofia om de vill bidra. 

f) Saknas ansvariga för lotterier. Vi avvaktar med skraplotter till efter årsskiftet. Elsemarie 
åtar sig att ordna lottringar och lottvinster till nästa medlemsmöte. 
 

§10 Verksamhetsplan och budget 2022 
Eventuella synpunkter skickas till Elsemarie. För verksamhetsplanen ska rubrik sättas enligt 
stadgarna. Styrelsens förslag behandlas på nästa styrelsemöte. 
 

§11 Framtidsgruppen 
 En heldagskonferens, gemensam för föreningarna på Södermalm, kommer att arrangeras den 
24 november i Hartwickska huset, Sankt Paulsgatan 39A. Deltar gör bl.a. Barbro Mellberg med 
föredraget En styrelse som styr och Leni Björklund om organisationsfrågor.. Konferensen bör 
prioriteras. 
 
§ 12 SPR och KPR 

a) Gun Sandqvist, ordförande i SPR lämnar rapport om PRO-dagen. 
Representant i KPR ska utses, nuvarande gruppledare Britt-Marie Ekvall kandiderar 
inte för 2022. 

b) Representant i SPR – Kerstin Tovesson 
 
§ 13 Samorganisationen 
Höstmöte 29 november 
 
§ 14 Distriktet 
Höstmöte 16 november 



 
§ 15 Riksorganisationen 
Den 12 oktober har PRO Medelpad abonnerat bussar med PRO-medlemmar som kommer till 
Stockholm för att delta i demonstration för högre pension. PRO-medlemmar i Stockholm är 
naturligtvis välkomna.  
Vi gick igenom cirkuläret från Riks. De vill under november ha besked om föreningarnas 
medlemsavgift. Vi kommer att föreslå höstmötet oförändrad medlemsavgift för 2022. Motioner 
till kongressen ska skickas till distriktet först. Bör koncentreras på handlingsprogram och 
stadgar. 
 
§ 16 Övriga frågor 
Till nästa möte lämna gärna synpunkter på kommande program. 
Studiecirkel typ Seniorsurfarna till våren? 
Konsumentundersökningen utförs av Inge och Marie. 
Kristina framförde en förfrågan om att styrelsen behöver en tydlig information och beskrivning 
över de tider och arbetsprocesser/arbetsformer som gäller när föreningens höst- och 
vårprogram tas fram. Beslutades att Elsemarie tillsammans med Maj ska återkomma med 
beskrivning. 
 
§ 17 Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte hålls den 27 oktober kl. 10:00-12:00 på Nytorgsträffen. 
 
§ 18 Avslutning 
Elsemarie tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
Vidprotokollet Justeras 
 
 
 

  Annika Thiam ElsemarieBjellqvist 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 

 
 
 


